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Nederwettens 
nieuwe dak eraf...

met een knallend 
sponsortoernooi 2022

Woord van de voorzitter 
Willy Raaijmakers

Agendapunten
Op 22 september staat onze jaarlijks terugko-
mende ledenvergadering gepland om 21.00 
uur.
Op 28 oktober is er een feestavond voor alle 
vrijwilligers, de uitnodigingen volgen nog. 
Maar noteer deze data alvast in je agenda.

Accommodatie 
Er is flink gewerkt het afgelopen seizoen. Het 
oude met asbest bedekte golfplatendak is 
vervangen door een geïsoleerd stalen dak. Dat 
was overeengekomen bij de aankoop van het 
paviljoen.

Het hoofdveld heeft groot onderhoud gehad, 
de drainage is vervangen en de beregenings-
installatie is gecontroleerd en aangepast. Alles 
liep een beetje achter op de planning en in de 
maanden juli en augustus waren de weers-
omstandigheden en droogte voor het nieuwe 
grasveld niet optimaal.

Gelukkig hebben we uit kunnen uitwijken 
naar RKSV Nuenen, om daar de trainingen 
voor het nieuwe seizoen op te starten.

Naschoolse Sport BSO
Dit is een succes gebleken, elf Nederwetten-
se kinderen worden daar dagelijks na school 
opgevangen door leidster Kim Janssen. De 
wachtlijst werd langer, en men heeft naar een 
tweede leidster gezocht om nog eens elf kin-
deren op te kunnen vangen. Op 25 juni kreeg 
ik bericht van Ans den Otter dat de tweede 
groep door kan gaan en deze start op 5 sep-
tember.

Leden  
Ondanks dat het ledenaantal jaarlijks op blijft 
lopen, hebben wij samen met de technische 
commissie (Dennis Wouterse en Giel van 
Korven) besloten om het komende seizoen 

voor drie herenteams op zondag te kiezen. Het 
sporten wordt anders beleefd dan vroeger, 
toen was er alleen voetbal en had je aan 14 
spelers per team genoeg. Nu met alle andere 
zondagse activiteiten, zoals uitstapjes en tus-
sentijdse vakanties is dat anders geworden. 
Zelfs met 22 spelers per team is de ervaring 
dat het soms moeilijk kan zijn om op zondag 
met 15 spelers te starten.

Ook heeft een groep oud-selectiespelers be-
sloten om de weekenden meer met het gezin 
door te brengen, zij gaan met een apart team 
aansluiten bij de vrijdagavondcompetitie. 
Het restant van het tweede team is verdeeld 
over de andere teams. We starten dit jaar op 
zondag met een redelijk groot aantal selectie-
spelers, een tweede en een derde team en een 
dameselftal. Op zaterdag spelen de veteranen, 
ook zij hebben er nieuwe leden bij. Op vrij-
dagavond spelen de veterinnen en het nieuwe 
herenteam hun wedstrijden.

We hebben ondertussen ook heel wat expats 
bij onze vereniging, die het goed naar hun zin 
hebben. Ze mengen zich in alle teams, een 
viertal speelt in de selectie. Veelal wordt door 
deze groep nog Engels gesproken, maar Anne 
Raaijmakers geeft hen al Nederlandse les.

Trainer Herenselectie
Wij denken samen met de technische commis-
sie voor de komende seizoenen een kundige 
trainer te hebben aangetrokken. Na verschil-
lende sollicitanten te hebben gesproken, is er 
unaniem gekozen voor Mario Plugers. Mario 
had een goed verhaal, heeft veel ervaring en 
lijkt ons een sociale persoonlijkheid. De laat-
ste jaren trainde hij de selectie van Stiphout 
Vooruit en was daar ook jeugdcoördinator, dit 
laatste blijft hij ernaast doen. Het eerste elftal 
van Stiphout is het afgelopen seizoen onder 
zijn leiding kampioen geworden. Samen met 

zijn nieuwe staf: Hennie van Lieshout als elf-
talleider, Teun den Ouden als grensrechter en 
Sebastiaan Oppenau als keeperstrainer zal hij 
het optimale uit de groep halen.

Trainer dames
Trainer Harrie van de Ven zou nog een jaartje 
blijven maar kreeg tegen het einde van het 
seizoen een aanbieding waar hij niet omheen 
kon. Persoonlijk vind ik dat jammer, Harrie 
was er altijd en deed nooit moeilijk. Er is naar 
een nieuwe trainer gezocht, en wie kent hem 
niet, Harrie van Elderen is bereid gevonden 
om opnieuw trainer te worden van onze da-
mes. Door langdurende blessures, stages en 
zwangerschappen is dit elftal wat uitgedund. 
Harrie kennende kan hij deze meiden genoeg 
motiveren om hen samen met Mark Spaan 
en Teun den Ouden naar het kampioenschap 
leiden.

Trainer overige elftallen
Eerder kregen wij bericht dat Ad van den Big-
gelaar zou stoppen als trainer van de overige 
teams. Oei, dat zou jammer zijn. Ad is een ech-
te clubman en traint al jarenlang deze jongens 
die buiten de selectie om graag een balletje 
trappen. Gelukkig kwam hij daarop terug en 
kan het toch niet laten om door te gaan. Ook 
hier sluiten steeds meer expats zich aan.

Ik wens alle trainers, begeleiders en suppor-
ters heel veel voetbalplezier en succes toe 
voor het komende seizoen.

Met vriendelijke sportgroet, 
 
Willy Raaijmakers
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Nederwettens nieuwe dak er direct weer af... 
na een knallend Sponsortoernooi 2022 Door: Han Huijbers

Wij zijn supertrots dat na 2 jaar afgelasting ons sponsortoernooi dit 
jaar weer doorging. Aan het record aantal teams (25) en de record-
drukte (>400) op Sportpark De Koppel was af te zien dat de mensen 
wel weer eens zin hadden in het toernooi en bijbehorende feest-
avond in het Piet Renderspaviljoen.

De maanden voorafgaand aan het toernooi wordt door een groepje 
fanatieke vrijwilligers hard gewerkt om alles in goede banen te lei-
den. Het was dan ook even spannend in de week voorafgaand aan het 
toernooi, want de weersvoorspellingen werden met de dag slechter. 
Bezorgde deelnemers stelden zelfs al vragen als: “Kan het toernooi wel 
doorgaan?” en “wat doen jullie als het de hele avond gaat onweren?”. 
De organisatie bewaarde knap de rust in deze fase en uiteindelijk wa-
ren de weergoden ons goedgezind. Onder geweldige omstandigheden 
betraden vanaf 18:00u de eerste teams het Sportpark De Koppel op en 
vanaf 19:00u kon het balletje gaan rollen.
 
Het Piet Renderspaviljoen was speciaal voor deze avond helemaal leeg 
geruimd, want er moest natuurlijk ook flink gefeest worden. De beken-
de DJ Tom van Hulsbeek bouwde onze kantine om tot een ware dis-
cotheek. Direct na het toernooi was er sprake van enig ruimtegebrek 
binnen, buiten was op dat moment nog volop buurt en daar kon men 
elkaar wel wat beter verstaan dan binnen, zo was er voor ieders wat 
wils. Toen rond 23:00u, na de prijsuitreiking, de DJ echt losging viel 
extreme gezelligheid ons ten deel.
 
Gefeliciteerd
De winnaar van de Sportiviteitsprijs ging dit jaar naar Mark Sanders 
interieurprojecten. Mark is een aantal jaren geleden het vierde elftal 
komen versterken en eigenlijk niet meer weg te denken bij RKVV Ne-
derwetten. Het sponsortoernooi is voor Mark iets wat echt draait om 
gezelligheid en daar wordt zijn team dan ook volledig op ingericht. Wat 
een geweldige sponsor en super gezellig team was het dit jaar weer 
zeg. Hartelijk dank Mark!
BanBouw, georganiseerd door Dennis Wouterse, wist in een spannen-
de finale, onder het toeziend oog van vele belangstellenden, meervou-
dig winnaar Café René te verslaan. Twee teams met geweldig veel 
kwaliteit die ook al jaren meedoen op ons toernooi en altijd in zijn voor 
een feestje. Van harte gefeliciteerd.
 
Vrijwilligers
Geen enkele wanklank was te horen op het schitterend verzorgde 

sportpark waarvoor de vutploeg de complimenten verdiend. Vele vrij-
willigers onder leiding van de sponsorcommissie waren verantwoorde-
lijk voor deze fantastische avond waarop ook de capaciteit van de bar 
behoorlijk op de proef werd gesteld. Waar een kleine club groot in kan 
zijn!
Bedankt sponsoren, deelnemers, supporters en natuurlijk onze trouwe 
vrijwilligers door het jaar heen zijn en die er speciaal voor deze avond 
waren.
 
Pechvogel
Onze trouwe deelnemer en supporter Bram Tielemans had een beetje 
pech. Tijdens een wedstrijd kwam hij verkeerd ten val. Hij is ondertus-
sen weer hersteld van een gebroken sleutelbeen.
 
Sponsorcommissie zoek versterkingen
Een trouwe groep vrijwilligers; onze sponsorcommissie. Echter hoort 
ook bij deze groep dat er naast continuïteit af en toe wat frisse krach-
ten bij komen voor een nieuwe impuls. Voel jij je betrokken bij onze 
vereniging en wil je graag wat betekenen? Dat kan! 
De sponsorcommissie komt een aantal keer per jaar bij elkaar om sa-
men het sponsortoernooi te organiseren en om afspraken met nieuwe 
of bestaande sponsoren te maken. Een leuke, dankbare taak, want je 
ziet direct resultaat langs het veld, in ’t Koppeltje, of op onze website. 
Heb je interesse neem dan contact op met iemand van de sponsor-
commissie: Rens van Herpt, Marlon van de Sande, Martijn Migchels 
of José Verhoeven.
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Terug van weggeweest... 
Harrie en Mark: terug bij onze dames! Door: Marieke Rovers

Eén appje naar Harrie met de vraag of hij wil meewerken aan een 
artikel voor het koppeltje over hem als ‘nieuwe’ trainer bij Dames 1 
werd direct enthousiast beantwoord met “natuurlijk, maar dan wel 
samen met Mark!” En zo geschiedde. Op een warme zaterdagmiddag 
werd ik buiten op straat in de Esrand opgewacht door dit ‘gouden 
duo.’ “Wat een warm onthaal!” zei ik. “Nou, dat was meer omdat 
Harrie wilde roken,” zegt Mark lachend.

Harrie van Elderen is een heel bekend gezicht bij de club. In de seizoe-
nen 2013-2015 was hij samen met Maikel van Kemenade en Mark Spaan 
betrokken bij het oprichten van meidenvoetbal.nl en de succesvolle wer-
vingsdagen. Harrie was de spindokter in het maken én bijhouden van 
de website. Gedreven als hij was, lukte het om uiteindelijk 70 meiden 
en dames aan het voetballen te krijgen bij onze club! “Dat was nog nét 
voordat de jeugd van Nederwetten fuseerde met Gerwen (Juventud),” 
aldus Harrie. Het waren 2 fantastische seizoenen, maar vanwege ge-
zondheidsproblemen moest Harrie het rustiger aan gaan doen en stop-
pen als trainer/leider. Mark is daarna altijd betrokken gebleven bij het 
damesvoetbal en heeft met verschillende trainers samengewerkt.

Harrie bleef RKVV Nederwetten heel trouw en was vaak te zien op ons 
sportpark en na afloop van menig bezochte wedstrijden bleef hij meest-
al nog even hangen, samen met ‘ons Mia.’ Het is daarom ook niet zo 
vreemd dat Harrie, samen met Mark, de dames van Nederwetten nu uit 
de brand proberen te helpen. Helaas moeten we het wel zo noemen; 
Dames 1 heeft het op dit moment moeilijk, ze kampen met een tekort 
aan speelsters.

Nadat de vorige trainer, Harrie van de Ven, het afgelopen seizoen te 
kennen had gegeven afscheid te nemen van onze dames, kwam er een 
vacature vrij. Na 4 maanden was er nog geen reactie. Begin mei kwam 
er iemand van de technische commissie (genaamd Giel van Korven) 
tijdens een wedstrijd van het 2e elftal naar Harrie gelopen. Het lastige 
parket waar Dames 1 in verkeerde en vooral het ontbreken van een 
trainer kwam ter sprake. Harrie is daarna met Veerle Bloemen en Anne 
Raaijmakers in gesprek gegaan. Toen heeft hij besloten om de dames te 
helpen. Waarom dan precies? “Ik vond het niet fijn om ze alleen te laten 
staan. Ik wil ze een impuls geven, nieuw leven inblazen.” Dan begint hij 
te lachen. “En hopelijk kan ik heb over een jaar of 2 een nieuwe jonge en 
vooral knappere trainer bezorgen!”

“Het is moeilijk om aan een voetbaltrainer voor de dames te komen, daar 
hebben alle clubs last van,” zegt Harrie. Zelf heeft Harrie een diploma 
UEFA-B om te mogen trainen. Hij zou het graag gebruiken om het da-
mesvoetbal in het algemeen naar een hoger niveau te krijgen. In de reali-
teit gaan trainers met de ervaring en diploma’s zoals Harrie vaak voor 
‘het grotere geld’, door te kiezen voor het trainen van hoger niveau elftal-
len. “Bij damesvoetbal is er vaak alleen een vergoeding beschikbaar voor 
de trainer, dat is minder aantrekkelijk.” Maar waarom kies je dan alsnog 
om trainer te worden bij de dames, vraag ik hem. “Nou, omdat ik me 
daarin heel erg goed heb voorbereid, dat heb ik altijd al gedaan,” zegt 
Harrie overtuigend. “Ik heb veel over damesvoetbal gelezen, het vergt 
een andere benadering als bij mannen. Je hebt er andere skills voor no-
dig. En ik heb altijd een zwak gehouden voor deze club in Nederwetten, 
ik zou me voor geen andere club meer willen inzetten.”

Mark en Harrie kijken bedenkelijk. “Het wordt wel een heel lastig ver-
haal dit jaar,” zeggen ze beiden serieus. “Dames 1 heeft dit seizoen 
mogelijk maar 12 speelsters of nog minder. Misschien dat we nog een 
beroep kunnen doen op enkele dames van de veterinnen, maar daar zijn 
er ook weer een hoop zwanger of hebben net een baby.” Harrie lacht. 

“Veel van hen voetbalden jaren geleden nog in Dames 1 en 2.” Ik vertel 
hem dat het Dames 2 team van toen, nu bijna het voltallige veterinnen-
team is. “En zij voetballen liever niet meer op zondagmorgen,” vult Mark 
aan. “En op zondag het tekort aan speelsters aanvullen met meiden uit 
de jeugdelftallen?” vraag ik hen. “Tja, de meiden die nu in de jeugdelf-
tallen spelen, mogen pas vanaf hun 15e meedoen, maar daar hebben we 
er bijna geen van. Dus voor de toekomst is dat zorgelijk.”

Wat is jullie plan voor dit seizoen?
“We zijn sowieso van de 4e klasse naar de 5e klasse gegaan om de instap 
minder groot te maken. Maar dat kan ook betekenen dat het minder 
aantrekkelijk is om bij Dames 1 te komen voetballen. Het is en blijft een 
lastige keuze. Dames 1 speelde al vanaf het kampioenschap van 2015 
in de 4e klasse. We doen niet mee aan de bekercompetitie, dat geeft ons 
de ruimte om de voorbereidingen zo goed mogelijk te organiseren. Eind 
september spelen we onze eerste competitiewedstrijd. Mogelijk dat we 
nog met een wervingsactie komen, en een toernooitje of iets dergelijks 
kunnen organiseren zodat we nog nieuwe speelsters aantrekken. We 
hopen dat we ons elftal nog wat kunnen aanvullen voordat de competitie 
begint.”

En hoe gaat het nu met je gezondheid Harrie?
Harrie gaat wat rechter zitten en begint te vertellen dat hij sinds 4 jaar 
veel wandelt, ongeveer 15 km op een dag. “Ik voel me beter en gezon-
der.” 
En wat vindt Mia ervan dat je weer als trainer aan de gang gaat? 
“Nou, die vindt het leuk dat ik weer aan de slag ga in Nederwetten.” 
Harrie voelt zich enorm gemotiveerd om er weer iets van te maken. En 
met Mark vormt hij een gouden duo. “We kunnen lezen en schrijven 
met elkaar!” In coronatijd ging Mark elke zondagmorgen op de koffie bij 
Harrie en Mia.
De staf wordt verder uitgebreid: Pim van Luijt komt hen versterken. 
“Half augustus beginnen de trainingen, dan rolt de bal weer en zullen 
we zien hoe het gaat...”

Heren, is er nog iets wat jullie graag willen zeggen?
“Ja, dat we heel blij zijn dat Teun den Ouden weer vaste vlagger wordt 
bij de wedstrijden van onze dames!”

Succes bij en met de dames Harrie, Mark, Pim en Teun!

“Over een jaar of 2 kan ik 
de dames hopelijk een jonge 
en vooral knappere trainer 

bezorgen!”
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Door: Sjors Driessen

Jeugdweekend Juventud 
Op kampeerboerderij De Boschkant 

Vrijdagavond 3 juni om 18.00u stonden de ruim 90 deelne-

mers van het jeugdkamp klaar op het sportpark van RKGSV 

Gerwen. Waar zouden we toch naar toe gaan op kamp? Tot 

het laatste moment hebben we het geheim kunnen hou-

den. De eindbestemming dit jaar was “Kampeerboerderij De 

Boschkant in Bakel”.  De auto’s en de bagage was inmiddels 

ingeladen en we konden vertrekken…

Aangekomen op de kamplocatie werden de slaapplaatsen 

in orde gemaakt, waarna het programma kon beginnen. De 

teams moesten bij elkaar gezocht worden door middel van 

een puzzel. Het thema van dit kamp was “Moviepark Juven-

tud” wat dus geheel in het teken stond van films. Nadat de 

teams gevonden waren werden er allerlei spellen gespeeld 

uit het TV Programma “De Alleskunner”. Van alles kwam 

voorbij: eieren gooien, een watergevecht, ballonnen blazen 

en beschuiten eten, ga zo maar door. Na de spellen had de ca-

teringwerkgroep lekkere poffertjes klaar. Het avondprogram-

ma bestond uit een spooktocht, waarna er een paar uurtjes 

geslapen kon worden.

Zaterdagochtend bestond uit voetbalwedstrijden en diver-

se spellen zoals touwtrekken over een zeepbaan en vakken 

schieten. Daarna werd er heerlijk geluncht met broodjes 

knakworst. Het middagprogramma bestond uit diverse (wa-

ter)spellen, waarbij de nodige kliederboel ook niet mocht 

ontbreken. De zaterdag werd afgesloten met een barbecue en 

een feestavond, waar het tot in de vroege uurtjes erg gezellig 

was.

De zondag begon met een lekker “broodje ei ontbijt” waarna 

alle kinderen een film te zien kregen in onze bioscoop. Na af-

loop werden er allerlei vragen gesteld over hetgeen ze gezien 

hadden. Ook mocht deze ochtend de “Squid Game” niet ont-

breken en waren er nog diverse spellen meer. Toen elk team 

hun quizmap en knutselopdrachten hadden ingeleverd mocht 

iedereen lekker een frietje en een snack uitzoeken. De middag 

werd afgesloten met de prijsuitreiking waarna alle kinderen 

weer huiswaarts keerden.

Het was een actief weekend. Via deze weg willen wij nog-

maals iedereen bedanken voor hun deelname of vrijwillige 

inzet. Ook de sponsoren bedankt. Zonder jullie was dit week-

end niet mogelijk.  Wij zijn trots dat er ruim 90 kinderen en 

60 vrijwilligers dit fantastische weekend mogelijk hebben 

gemaakt.



EXCLUSIEF DEALER VAN:

Huikert 17 te Gerwen  tel: 040-2837008

- Wegenbouw, (sier)bestrating 
- Grond- en rioleringswerken
- Cultuurtechnische werken Linda Tielemans-Leuvering

Silent Disco 
Dansen en meezingen in een ‘stille’ kantine Door: Marieke Rovers

Op vrijdag 25 maart speelden de Veterinnen van Nederwetten thuis 
tegen Brabantia, Braakhuizen, Sterksel en Waalre. Met aansluitend een 
Silent Disco in de Kantine. Het animo was groot. Alle teams en vele an-
dere vrienden van de club hadden zich vooraf opgegeven. Eigenlijk zou 
de Silent Disco al plaatsgevonden hebben in november 2021, tijdens de 
laatste wedstrijd van de najaarscompetitie in Nederwetten maar helaas 
werden die wedstrijden en dus ook deze activiteit afgezegd vanwege 
het welbekende virus wat toen weer aan zijn comeback was begonnen.

Nadat alle wedstrijden op deze vrijdagavond sportief gespeeld waren 
- 2 keer winst voor Nederwetten - wist iedereen snel de juiste kanalen 
te vinden op de gekleurde koptelefoons om een gezellige en swingende 
avond te beleven!

Het Veterinnenteam van Nederwetten heeft zich weer prima op de kaart 
weten te zetten met een zeer geslaagde activiteit!



Voetbaltoernooi Texel  
Op pad met de Nederwettense vedetten Door: Han Huijbers

Al sinds 22 jaar gaat vanuit onze vereniging 
een afvaardiging naar Texel, om daar mee te 
doen aan een gezellig toernooitje en natuurlijk 
vooral om er veel plezier te maken om het voet-
bal heen.
Door corona is het tripje een paar jaar niet door-
gegaan, maar dit jaar waren onze mannen echt 
niet meer tegen te houden. Onder de bezielende 
leiding van organisator Ivo van der Heijden, die 
op Texel een oud-studiegenoot kent, was aan 
de voorpret al te merken dat het weer weerga-
loos zou gaan worden. Maar liefst 34 jonge en 
oude goden vertrokken op vrijdagavond in een 
tiental auto’s naar het meest westelijk gelegen 
Waddeneiland.
 
Onze gastvrije vrienden van Z.D.H. (Zwaluwen 
Den Hoorn) hadden de sfeervolle kantine “De 
Spil” en het gehele sportpark “Jaap Lap” weer 
spik en span. De grote legertenten waarin onze 
mannen voor 2 dagen hun intrek in zouden 
nemen stonden al klaar toen rond 17:00u de 
eerste Nederwettense vedetten arriveerden. We 
kwamen als titelfavorieten, immers; we waren ti-
telhouder en 100% eigenaar van voormalig speler 
van het toernooi Giel van Korven.
 
Het toernooi
Op zaterdagochtend werd bekend dat we vol-
doende spelers hadden om deel te nemen, maar 
ook voldoende supporters. Ongeveer fifty-fifty. 

De eerste meevaller van het toernooi kwam al 
in de ochtend toen we hoorden dat er op half 
veld werd gespeeld. Onze vrienden uit Zutphen 
hadden niet genoeg spelers voor een heel elftal, 
want de vlaggen van hun vereniging, die ponti-
ficaal opgehangen werden bij hun tentenkamp, 
moesten bewaakt worden door vier man.
Met een fantasie opstelling startten we dan ook 
zelfverzekerd aan het toernooi. Echter na twee 
potjes verloren te hebben en keeper Paul Sengers 
met een zweepslag in de kuit de strijd moest 
staken, viel hoongelach ons ten deel.
In de resterende drie potjes wisselden we maar 
liefst vijf keer van keeper, maar het mocht alle-
maal niet baten; de doelpunten vielen als rijpe 
appeltjes. De aanvallers van de tegenstanders 
hadden dan toch een leuke dag en eerlijk is eer-
lijk, die van ons werd er niet minder op. Iedereen 
tevreden.
 
Uitgaan
Na het avondeten op vrijdag en zaterdag vertrok 
een bus richting uitgaanscentrum De Koog en 
werd, geheel in de lijn van de traditie, gelapt 
bij Polltje Sengers. Uiteraard werden links en 
rechts wat geintjes uitgehaald en liep de sfeer 
op tot een hoogtepunt. Bij onze Arne komen op 
zulks momenten ongekende organisatorische 
en kasteleins kwaliteiten naar boven. Toen we 
midden in de nacht ontdekten dat er een deur in 
de kantine nog open stond werden we daar door 

Arne gastvrij ontvangen. De volgende dag werd 
dit natuurlijk netjes opgelost met de vriendelijke 
ZDH-voorzitter Mike.
 
Het eten was perfect geregeld en uitgezonderd 
de zweepslag van Paul is iedereen heelhuids 
teruggekeerd in Nederwetten alwaar door de 
echte diehards bij Hannie in de kantine nog wat 
na gekeuveld werd.
Achteraf hadden we overigens best elf tegen elf 
kunnen spelen, want de vlag van Zutphen wordt 
deze week met de post vanuit Nederwetten te-
ruggestuurd naar de rechtmatige eigenaars.



Mario Plugers 
Nieuwe hoofdtrainer van onze heren

Kun je kort iets over jezelf vertellen? Wie ben je, wat doe je, en heb 
je naast voetbal nog andere hobby’s?
‘Mijn naam was wel bekend: Mario Plugers. Ik ben getrouwd met Mi-
reille (door enkelen binnen de club al bekend als de kantinebeheerster 
van VV Bruheze) en we hebben 3 kinderen: Jorn, Jur en Job. Ik ben 41 
jaar, werkzaam bij Vlisco in Helmond en mag daar beheerder van afde-
ling Magazijnen zijn. Naast Nederwetten ben ik ook Algemeen Jeugd 
Coördinator bij Stiphout Vooruit. Dinsdags, donderdags en zondags 
ben ik bij Nederwetten te vinden, en maandags, woensdags en zater-
dags bij Stiphout Vooruit. Vrijdags is onze vrije dag en moeten er ook 
nog boodschappen gedaan worden, dus veel tijd voor andere hobby’s 
is er niet. We gaan graag op vakantie, en pikken graag een terrasje 
mee als het goed weer is.’

Bij welke club is jouw trainerscarrière begonnen en wanneer was dat?
‘Ik ben zo’n 25 jaar geleden begonnen bij Stiphout Vooruit, daar heb 
ik mijn trainingspapieren mogen halen, en ben er afgelopen seizoen 
ook geëindigd als trotse kampioen met het 1e en 2e. Daar tussen heb 
ik onder andere getraind bij Milheezer Boys, SV Lierop, ERP, Sparta25, 
ASV33, SSE, SPV en Bruheze.’

Was je daarvoor ook een begenadigd voetballer?
‘Haha, een begenadigd voetballer, tsja een mooie term is dat wel. Ik 
was een vrij technische voetballer, die wanneer je hem kort aanpakte, 
het moeilijk had. Als ik de ruimte kreeg dan was het allemaal wel best.

Ik speelde destijds in de selectie en in de zaal, maar een paar slechte 
knieën maakte aan dat alles gauw genoeg een einde. Toen ik vroeger 
naar ouderen luisterde, dan was vroeger alles beter en mooier. Nu ben 
ik ook op een leeftijd dat ik wel eens over vroeger praat, tsja ik probeer 
het maar zo min mogelijk te doen haha… Als je over vroeger begint 
dan is dat een teken dat je oud wordt zeggen mijn kinderen dan...’

Hoe denk je dat anderen jou als coach omschrijven?
‘Tsja, dat zal je hen moeten vragen. Ik probeer er altijd de gezelligheid 
in te houden. Plezier maken is een must, maar als er gevoetbald wordt 
dan moet je er ook staan. Bij de jeugd kan je ze nog het meeste leren, 
bij de senioren is het zaak om de sfeer er in te houden en de juiste pop-
petjes op de juiste plaats neer te zetten. Spelers op hun beste kwalitei-
ten benutten dan kom je al een heel eind. Voetbal is niet zo moeilijk.’

Op welke resultaten ben je het meest trots als coach?
‘We hebben afgelopen seizoen een goed seizoen bij Stiphout gedraaid. 
Zowel het 1e als het 2e kampioen. Het 2e had zelfs alles gewonnen. Als 
trainer van de JO15 zijn we ook kampioen geworden en gepromoveerd 
naar de divisie. Dat is allemaal wel heel leuk. Ik ben nog lid van Lierop 
waar we het 1e jaar promoveerden naar de 4e klasse en het laatste jaar 
naar de 3e klasse. Dat was een zeer leuke ervaring omdat in die tijd 
ook mijn 3 kinderen werden geboren. Het meest trots ben ik toch altijd 
weer als ik bij een club kom waar ik in het verleden getraind heb, en 
de mensen komen na al die tijd nog graag een praatje met me maken. 
Samen gezellig buurten over destijds en hoe het met de kinderen gaat. 
Gewoon het gevoel krijgen dat je nog steeds gewaardeerd wordt.’

Wat heeft je doen besluiten om het vaandelteam van Nederwetten te 
gaan coachen?
‘Ik zat op een punt om te gaan stoppen en alleen met de jeugd verder 
te gaan. Echter zoals ik al aangaf is mijn vrouw kantinebeheerster bij 
VV Buheze en zal zij vaak op de zondag werken. Om dan zondags thuis 
te zitten was dan ook weer niet zo’n strak plan. Ik ken Dennis Wou-
terse van de tijd dat hij bij Stiphout Vooruit de jeugd trainde, en vroeg 
hem of Nederwetten al een nieuwe trainer had. Ze waren toen al een 
heel eind, echter had iemand zich afgemeld op het laatste moment. 
Toen is het allemaal snel gegaan.
Ik was bijna bij een andere club gaan trainen, maar heb toen toch voor 
Nederwetten gekozen. De gesprekken waren prettig, de accommodatie 
ziet er top uit, en het is 10 minuten verder dan Stiphout, dus dat is ook 
wel prettig.’

Zijn er spelers waar je mee gaat samenwerken die je al kende, of 
begin je helemaal blanco?
‘Ik stap er blanco in. Zoals gezegd ken ik Dennis Wouterse, maar die zal 
zondags vaak bij de Valk zijn, bij zijn eigen team.’

Nu de competitie indeling bekend is: zitten er wedstrijden tussen 
waar je naar uit kijkt?
‘Nee, niet echt. Ik heb weinig in de Regio Eindhoven gespeeld. Ik kijk 
wel uit naar de 1e wedstrijd, dat we eindelijk weer beginnen.’

Kunnen we ook een bepaalde speelstijl verwachten dit seizoen?
‘Tsja, ik heb Nederwetten nog niet zien voetballen, en je speelt naar 
gelang je de spelers hebt. Mijn voorkeur gaat uit van een aanvallend 
systeem waarbij we bij balverlies, snel druk zetten om de bal weer te 
veroveren.
We zullen niet gauw inzakken, maar vooruit verdedigen. Maar zoals 
gezegd moeten we eerst eens kijken hoe we de juiste poppetjes op de 
juiste plaats krijgen.’

Tot slot, wat zijn jouw doelstellingen voor dit seizoen of is dat nog te 
vroeg om te zeggen?
‘Als trainer moet je altijd de doelstelling hebben om te willen promove-
ren. Daar gaan we dan ook voor. Of dat realistisch is, zal de tijd leren. 
Daar is het dus inderdaad te vroeg voor.’

Mario, dank je wel voor de eerste kennismaking en wij wensen je 
heel veel succes bij onze mooie club!

René van de Veerdonk
Wenzel van Luxemburgstraat 23

5341 RJ Oss
0412 - 854233 

info@manymoreentertainment.nl
www.manymoreentertainment.nl
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De Wanhooploop 
loopt uit op deelname aan Sponsortoernooi RKVVN Door: Wout Mommers

Het idee: drie dagen wande-
len langs een gekozen rivier 
in brabant. Het eindpunt was 
uiteraard Ons Café in Esch, 
en als startpunt werd Reusel 
gekozen. Er was dit weekend 
maar 1 regel: we blijven naast 
de rivier lopen, namelijk rivier 
“de Reusel”, hoe moeilijk ‘t 
ook wordt. Slaapplekken? ‘Die 
vragen we gewoon ter plekke, 
er zijn vast genoeg boeren die 
een stukje wei kunnen missen 
voor 1 nacht’, aldus Cas den 
Ouden. Na een prachtige 1e 
editie in 2018 met een groots 
onthaal in Ons Café en onder-
weg gesteund door vele odes 
van bekende zangers (o.a. Erik 
de Greef, Arno Sloot en Zan-
ger Bas), was de Wanhooploop 
ontstaan.

Om de 2 jaar wordt de loop gelopen door deze 14 mannen. Christ van 
Schijndel is de enige die niet meeloopt, hij rijdt de bus rond met alle slaap-
spullen en andere rommel.

In 2020 stond de 2e editie gepland. De mannen startten dit keer in Val-
kenswaard om dit keer rivier de Dommel te trotseren. Na een lange dag 
wandeling kwamen we uit in Nederwetten. Na een mislukte poging bij de 
overburen, was het daarna wel raak bij veehouderij Rovers. Marieke, die 
bij ons niet meer stuk kan, had wel een slaapplekske over. Vuurkorfje erbij, 
kratje bier, muziekske... Alle ingrediënten voor een prachtige avond. Editie 
2020 was wederom een groot succes.

Afgesproken werd om terug te komen in Nederwetten voor het sponsor-
toernooi, maar door corona kwam er 2 jaar later pas een appje van ‘ons 
Marieke’ of we mee wilde doen.

Dat deden we natuurlijk! Een stel middelmatige voetballers uit Esch op 
bezoek bij het gemoedelijke RKVV Nederwetten. Met als hoogtepunt 
samen douchen met Danny Koevermans. Je begrijpt dat onze avond niet 
meer stuk kon voordat die goed en wel was begonnen. 
 
Bedankt voor de gezelligheid en wie weet tot volgend jaar?!

voor reparatie en verkoop 
van zowel 

vrijstaand als inbouwapparatuur

TEL/FAX 040 - 2541803
WAS- DROOG EN KOELSPECIALIST

Pak een pilsje, ga met een aantal vrienden aan de bar zitten in ‘t plaatselijke café en voor je het weet 
komen de mooiste ideeën op tafel... Zo ook in het jaar 2018 in Esch. Waar Cas den Ouden na de nodige 
pilsjes besloot om een groepsapp aan te maken met 14 van zijn kameraden genaamd de Wanhooploop. 
Vele vraagtekens volgden... ‘Wat is dees nu weer Casje’?
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